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Шановний Володимире Володимировичу! 

 

Місто Славутич побудоване у 1987 році після аварії на Чорнобильській 
АЕС – як місто для постійного проживання працівників Чорнобильської 
атомної електростанції.  І  на сьогоднішній день переважна кількість мешканців 
міста – це працівники ДСП «Чорнобильська АЕС» та члени їх сімей.  

З урахуванням дострокового зняття з експлуатації блоків 
Чорнобильської АЕС в грудні 2000 року головними завданнями міської влади 
стало створення компенсуючих робочих місць, пошук альтернативних джерел 
фінансування життєдіяльності та розвитку міста, збереження соціальної 
інфраструктури, забезпечення соціальних гарантій працівників ЧАЕС та 
жителів міста. 
 Станом на 01.01.2018 рік в Славутичі проживає 24 983 особи. Середній 
вік славутичан – 38,7 років.  

 Після закриття ЧАЕС Славутич змінює свій моноіндустріальний 
профіль. З 2012 року компанія «NOVARKA», як спільне підприємство,  у складі  
«ВІНСІ КОНСТРУКСЬОН ГРАН ПРОЖЕ /БУЙГ ТРАВО ПЮБЛІК» розпочала 
будівельні  роботи щодо перетворення об'єкту «Укриття» в екологічно безпечну 
систему.  

 У 2016 році відбулося насування Арки НБК, але на сьогоднішній день 
роботи тривають. При цьому, основна більшість працівників задіяних на 
роботах проживають поза межами міста Славутич, переважна кількість яких 
мешкають в Чернігові, Ніжині та інших містах України.    

Колектив основного державного спеціалізованого підприємства 
«Чорнобильська АЕС» сьогодні веде роботи по зняттю з експлуатації 
енергоблоків, переробці та захороненню ядерних відходів. На підприємстві 
налічується понад 2 300 працівників. 

Разом з цим, у місті працює підприємство атомної енергетики 
«Атомремонтсервіс», яке знаходиться на шляху динамічного розвитку і 
використовує нові технології в ремонті атомних станцій. На підприємстві 
станом на 01.01.2018 налічувалося 817 працівників, які працюють за роз’їздним 
характером робіт.  

Заплановане будівництво нового науково-дослідного ядерного центру з 
багатоцільовим дослідницьким ядерним реактором в місті Славутичі Київської 
області (розпорядження Кабінету Міністрів України від 08.10.2008 № 1299-р 
«Про схвалення Концепції створення нового багатоцільового дослідницького 
ядерного реактору) з метою ефективного використання висококваліфікованого 
трудового ресурсу ДСП «Чорнобильська АЕС»,                                   
ВП «Атомремонтсервіс» ДП НАЕК «Енергоатом», ДНДУ «Чорнобильського 
центру з проблем ядерної безпеки, радіоактивних відходів та радіоекології», а 
також інфраструктури м.Славутича. 



 

За інформацією Славутицького міського центру зайнятості станом на 
01.01.2018 чисельність працюючих складала  8 462 особи, серед яких 1 625 осіб 
не зареєстровані у м.Славутичі. 

Так за даними залізничної станції «Славутич» відокремленого підрозділу 
«Київська дирекція залізничних перевезень» регіональної філії «Південно-
західна залізниця» ПАТ «Українська залізниця» пасажиропотік за напрямком 
Славутич-Чернігів-Славутич склав у січні місяці понад 14 тис. пасажирів, у 
лютому понад 12 тис. пасажирів. Значна частина цих пасажирів прямувала до 
Чернігова для подальшого переміщення до м.Київ (основна більшість 
пасажирів - це іногородні працівники підприємств м.Славутича, працівники, які 
їдуть у відрядження та студенти). 

Для забезпечення регіону сучасними лініями залізничного 
сполучення та зменшення часу перебування пасажирів у дорозі просимо 
Вас посприяти у вирішенні нагального питання запуску швидкісного 
потягу категорії «Інтерсіті» (ІС), сполученням: Київ-Ніжин-Чернігів-
Славутич.       
  
 
 

З надією на співпрацю, 
Депутати Славутицької міської ради 
VII скликання  

 


